
 
 

 

 

 

 

Protokoll årsmöte 2024-03-17 

 

Dagordning årsmöte 

1. Fastställande av röstlängd/agenda för mötet. 

Mats Eriksson gör klart röstberättigande och Dennis Kilestad utses till rösträknare. 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

Per Dicksson ordförande och Lisa Kilestad sekreterare. 

3. Val av protokolljusterare och rösträknare. 

Michel Ahlström justerare och Dennis Kilestad, rösträknare. 

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 

Mötet har utlysts på rätt sätt. 

5. Fastställande av föredragningslista 

Fastställs. 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret. 

Ordförande går igenom några höjdpunkter från 2023.  

7. Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste räkenskapsåret. 

Kassör Mats går igenom balans och resultaträkning. Från 2022 har vi ökat intäkter. Vi har också fått 

bidrag från RF Sisu. Ökat medlemsantalet och träningsavgifter. En stor post är elförbrukning, ledare 

ser över programmeringssystem, avgiften för Crossfit inc har ökat mycket och styrelsen höjde därför 

träningsavgiften för 2024 för att kompensera denna ökning. Vi har ett kapital på banken. Resultat 

2023 visade 13 400 kr i vinst mot budget. 

8. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets-

/räkenskapsåret. 

Gås igenom. 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 

Styrelsen får ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

10. Fastställande av medlemsavgifter. 

För året 2025: 120 kr, samma som 2024. 

11. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande verksamhets-

/räkenskapsåret. 

Årsmötet beslutar budget och verksamhetsplan. 

Kassör informerar om att revisorerna framfört önskemål att ta höjd för utbildningskostnader i 

kommande budgetar.  



1 
 
Diskussion: Medskick till styrelsen att undersöka om utbildningskostnader ska periodiseras eller inte 

och om det påverkar resultatet negativt kan det vara ett alternativt men inget som det beslutas om 

på detta årsmöte.  

Verksamhetsplan 2024 beslutas. Finns kommunicerad på hemsida och på whiteboard i boxen.  

12. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 

Inga motioner har inkommit. 

13. Val av: 

a) Föreningens ordförande för en tid av 1 år. 

Valberedningen föreslår Niklas Rådberg. Väljs. 

b) Halva antalet övriga medlemmar i styrelsen för en tid av 2 år. 

Malin Johansson och Magnus Fjällström valda till 2025 

Förslag fyllnadsval för Edisa Alibasic, ny: Camilla Bjelvén 

Omval Sixten Nordberg, 2024-2026 

Nyval Mats Eriksson och Jenny Törnblom, 2024-2026 

c) 2 st suppleanter i styrelsen med för dem fastställd turordning för en tid av 2 år. 

Michel Ahlström 2023-2025 

Nyval 2023-2026 

Emma Litsmark 

Klara Adamenko 

d) 2 st revisorer jämte suppleanter för en tid av ett år. I detta val får inte styrelsens ledamöter 

delta. 

Inga revisorer utsågs på årsmötet. Alla medlemmar uppmanas att komma med förslag till ett extra 

årsmöte för att utse en ny valberedning. Förslag på revisorer lämnas till styrelsen.  

e) 2 st ordinarie ledamöter jämte suppleant av valberedningen för en tid av ett år, av vilka en skall 

utses till ordförande. 

Ingen valberedning utsågs på årsmötet. Punkten bordläggs till det extra årsmötet.  

f) Beslut om val av ombud till korpförbundsmöten (och eventuella andra möten där föreningen har 

rätt att representera genom ombud). 

Styrelsen får mandat att utse detta.  

12. Övriga frågor 

Inget att notera. 

 

Ordförande tackar för gott deltagande och avslutar mötet. 

Medlemsaktivitetsgruppen bjuder på smörgåstårta och tackar av avgående styrelsemedlemmar.  


